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Interpellation till Adam Reuterskiöld om skydd i Ekerö kommun

Kommunstyrelsens ordförande, Adam Reuterskiöld hänvisar ofta till de 19 lager skydd som 
han menar påverkar kommunens möjligheter till utveckling. Han hävdar att det inte finns en 
kvadratcentimeter av kommunens areal som inte är skyddad. Stämmer det? Vad är källan till 
det? Miljöpartiet vill ha en redogörelse för vilka de 19 skydden är och vilka Adam 
Reuterskiöld är kritisk till. Är det några av dessa skydd som Adam Reuterskiöld vill avskaffa? 
I så fall vilka? 

Miljöpartiet de gröna Mälaröarna
Ulrika Sandin


